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Vragen van het lid Wassenberg (PvdD) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken over dierproeven met duizenden boerderijdieren zonder 
noodzaak (ingezonden 23 september 2016). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Veel meer proeven op boerderijdieren», waaruit blijkt dat 
de Gezondheidsdienst voor Dieren duizenden proefdieren meer nodig heeft 
dan vorig jaar (7.929 proefdieren in 2015, 20.848 proefdieren in 2016)?1 

Vraag 2
Waarom zijn deze gegevens over proefdiergebruik pas openbaar gemaakt na 
een beroep op de Wet openbaarheid van bestuur? Deelt u de mening dat 
geheimzinnigheid over proefdiergebruik onwenselijk is en een eerlijk 
maatschappelijk debat belemmert? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat u 
hier aan doen? 

Vraag 3
Vindt u het acceptabel dat dieren in deze proeven giftig voer krijgen om zo 
het effect van schimmels in ruwvoer te testen en dat deze dieren vervolgens 
worden gedood? Zo ja, waarom? 

Vraag 4
Vindt u het acceptabel dat deze dierproeven gericht zijn op het verhogen van 
de weerstand van productiedieren, terwijl de infectiedruk in de landbouw 
gecreëerd wordt door veel snelgroeiende dieren met een lage weerstand en 
een zeer geringe genetische diversiteit bij elkaar te zetten? Zo ja, waarom? 

Vraag 5
Bent u bereid deze proeven op boerderijdieren zo snel mogelijk af te bouwen, 
temeer omdat het kabinetsbeleid gericht is op vervangen, verminderen en 
verfijnen van dierproeven? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet?

1 De Gelderlander, 12 september 2016

 
 
 
 
kv-tk-2016Z17222
’s-Gravenhage 2016 Tweede Kamer, vergaderjaar 2016–2017, Vragen


